
M-4 Motie1

Registratienummer: 

Onderwerp: Elst Centraal (2)

De raad van de gemeente Overbetuwe in vergadering bijeen d.d. 29 mei 2012

Kennisnemend van:

• de informatie met betrekking tot de spoorverbindingen
• de wens van de omwonenden het parkeerbeleid geregeld te hebben voordat de 

parkeerdruk rond het station toeneemt
• de zorg van m.n de bedrijven aan de Energieweg over de mogelijkheid om hun 

bedrijfsvoering in de huidige opzet te kunnen voortzetten,
• de negen punten, die door de coalitie partijen ten aanzien van het 

bestemmingsplan Elst Centraal, inclusief het plan voor het Huis der Gemeente 
zijn geformuleerd,

Overwegende dat:

• het voorgestelde spoorontwerp dat als basis dient voor het vast te stellen 
bestemmingsplan punt van publieke discussie blijft, ondanks het feit dat er van 
betrokken partijen (ProRail, provincie en de Stadsregio Arnhem Nijmegen) bij de 
ter visie legging geen zienswijzen op dit punt zijn ontvangen,

• het nu voorgestelde ontwerp de mogelijkheid biedt om in een later stadium ook de 
verbinding van de trein uit Tiel door te trekken naar Arnhem als blijkt dat daar 
voldoende draagvlak bij alle betrokken voor is, in de wetenschap dat de daarvoor 
benodigde financiering een verantwoordelijkheid is van de concessieverlenende 
overheden,

• een bestemmingsplan voor een stationsgebied dient te worden beoordeeld op de 
wijze waarop wordt vormgegeven aan alle logistieke stromen,

Dringt er bij het College op aan om: 

• via eenduidige en zorgvuldige communicatie met de beslissers omtrent 
spoorverbindingen, helderheid te verkrijgen omtrent de noodzaak van ruimtelijke 
reserveringen voor spoorverbindingen en de gevolgen van onhelderheid en 
ontijdigheid van die informatie op te vangen,

• een afdoende behandeling van de spoorverbinding tussen Tiel en Elst/Arnhem 
opnieuw te bepleiten, zodat ook het gebruik door alle inwoners in het bereik van 
deze lijn, ook via de stations Zetten-Andelst, Hemmen-Dodewaard, goed 
ondersteund wordt, o.a. door verbetering van dienstregeling en het laten 
onderzoeken van de aanleg van een eenvoudig station in Valburg.

Draagt  het College op om: 
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• het flankerend parkeerbeleid te realiseren voordat de feitelijke parkeerdruk in de 
directe omgeving van het station toeneemt als gevolg van de realisatie van Elst 
Centraal

• de kosten van dit flankerende beleid niet direct af te wentelen op de 
omwonenden,

• de verkeerssituatie voor de bedrijven aan de Energieweg en de problemen die het 
bedrijfsgebruik van de openbare ruimte oproept, conform de wet en in redelijkheid 
te bezien, 

• voor de verkeersveiligheid van de Energieweg die maatregelen te nemen die 
technisch nodig en redelijkerwijs uitvoerbaar zijn en daarover aan de 
gemeenteraad te rapporteren,

en gaat over tot de orde van de dag.
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